



Date: 11 June 2020

التاريخ: 11 يونيو 2020

Mr. Hassan Abdulrahman AL SERKAL
Executive Vice President and Chief Operations officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates.

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي ، الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Foreign Ownership Limit in the Capital of
Commercial Bank of Dubai PSC**

**الموضوع : نسبة تملك الاجانب في رأس مال بنك دبي التجاري
ش.م.ع.**

In reference to the above subject, kindly be advised that Commercial Bank of Dubai P.S.C. ("Bank") received all necessary regulatory approvals to open the capital of the Bank to foreign ownership up to the limit of 40%. Accordingly, paragraph 1 of Article 7 of the Bank's Articles of Association has been amended.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نود احاطتكم علماً بأن بنك دبي التجاري ش.م.ع. قد تحصل على كافة الموافقات الرقابية اللازمة لفتح رأس مال البنك لتملك الاجانب الى حدود 40 بالمائة من رأس المال ووفقاً لذلك تم تعديل الفقرة الاولى من المادة 7 من النظام الاساسي لبنك دبي التجاري ش.م.ع.

You are kindly requested to publish this disclosure on the DFM website today, which is the effective date, and do the necessary changes to allow trading by foreigners of the Bank's shares starting from Sunday 14 June 2020.

وبناء عليه، يرجى نشر هذا الافصاح اليوم على الموقع الالكتروني لسوق دبي المالي وهو اليوم الفعلي للتعديل والقيام بالتعديلات اللازمة للسماح بتداول الاسهم من طرف الاجانب وذلك بدءاً من يوم الأحد 14 يونيو 2020.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام،

Dr. Souhayel Tayeb د. سهيل التائب
Chief Legal and Governance Officer مدير الشؤون القانونية والحوكمة

